
Klubben Ikast. 
Referart 03.01.2022  
Ordinær generalforsamling på NOLI med besøg af Simon Vanggaard. 
 
45 medlemmer 2 gæster ”Hugo Nielsen - KMC Brande” & ”Gert Hansen – Ikast Tandlæge Center” mødte ind på 
NOLI med højt humør og en trang til at mødes efter alle Covid 19 restriktioner nu er ophørt. Alle blev udstyret 
med et glas bobler og der blev hilst, snakket og grint i stor stil.  
 
Den afgående formand bød for sidste gang forsamlingen velkommen herunder Klubbens gæst Simon 
Vanggaard . 
 
Nytårstorsken og bøffen blev præsenteret af Morten Kok, og efterfølgende fortæret af medlemmerne. Igen en 
udsøgt middag og service fra NOLI. OG så var alle klar og motiveret til afholdelse af generalforsamlingen 
 
Dagsorden og referat fra den ordinære generalforsamling torsdag, den 3. februar 2022 på NOLI 
  
1. Valg af dirigent  

Stig Göte blev valgt som dirigent. Stig konstaterede generalforsamlingen var lovligt indvarslet og 
ingen medlemmer havde indsigelser. 

2. Formandens beretning  
Jan Ole Rasmussen fremførte for forsamlingen et resume af året 2021 der var gået uden 
bemærkninger  

3. Regnskab pr. 31.01.2022  
Sten Sørensen fremlagde et positivt regnskab som blev godkendt 

4. Behandling af indkomne forslag, herunder forslag fra bestyrelsen  
Der var ingen indkomne forslag 

5. Valg til bestyrelsen: 
Efter tur afgår: Mads Rødkjær Rasmussen og Jan Ole Rasmussen 
Bestyrelsen indstillede: Ole Reinholdt Nielsen og Christian Göte som begge blev valgt 

6. Valg af en én suppleant 
Jesper Christensen blev valgt 

7. Valg af revisor 
  Efter tur afgår Lars Schmidt Johannsen, Lars modtager genvalg, og blev valgt 
8. Fastsættelse af kontingent 

medlemskontingent 2022 fastsat til kr.1.450,- 
9. Eventuelt 
 Ingen bemærkninger 
 
 
Herefter præsenterede vores 2 gæster Hugo, og Gert sig kort og Simon Vanggaard indtog herefter scenen med 
nyt fra IKB som byrådsmedlem, samt med info om DF´s nationale partiudfordringer. 
 
Simon gik på scenen og åbnede ballet ved at spille Kim Larsen´s ”This is my life” på sin guitar og så må man sige 
vi var i gang. Simon har spillet guitar siden han var 12 år gammel og fortæller det bliver ikke til så meget som 
han gerne ville, men optræder dog stadigt af og til. (Han er super dygtig) 
 
Herefter blev medlemmerne taget med en tur i helikopteren og ind bag linjerne i IBK hvor den politiske 
dagligdag med stramme økonomiske udfordringer som følge af store planlagte investeringer – Så ingen gode 
ideer til nye anlægsinvesteringer lige pt. 
 
 



Simon forklarede bagruden for IBK organisation og optimering af udvalgsstruktur som det nye byråd har valgt 
at ændre på af hensyn til at optimere mødefrekvensen til fordel for det arbejdende byrådsmedlem, men også 
for at gære det mere effektivt. 
 
Der er ligeledes lagt spændende planer for Ikast by udvikling. Udstykninger mod Hammerum, Tulstrup og 
nordvest for jernbanen. 
 
At få Ikast strøgcenter aktiveret og gjort attraktiv er en stor udfordring for alle, men er godt på vej og 
udspringer Ikast bymidte arbejdes gruppe. Der er afsat afsat ca. 14mio. Der er nedsat et §4 stk. 17 udvalg der 
skal indstille forslaget til byrådet, men ØK udfordring. Flere i salen var uforstående overfor den trange økonomi 
kommunen har afsat til projektet, når man nu så gerne vil aktivere bymidten og tiltrække butikker og kunder 
udefra, skal det være lækkert og ikke skravet!. 
 
Der ud over er man i gang med en større rokade ”Masterplan kabale” som omfatter - skoler, ældre, bibliotek, 
familiehuset, 10 kl, aktivitetshus - der bytter flyttes og nedlægges 
 
Driften er nu udliciteret. Nye driftsaftaler er indgået hvor man forventer en besparelse på 5-10 mio. Man er 
dog bevidst om der kommer uforudsete arbejder der kan være glemt i udbudsmaterialet, men også at arbejder 
til uforudsete ting tilkommer - IBK håber Hede Danmark er deres opgave værdig, men det må tiden vise. 

Simon spiller og synger Kim Larsen´s Pianomand inden emnet går over på DF national politiske scene hvor 
Simon kommer omkring opbygning af partiet – Katastrofevalget – Den ny formand og vejen dertil. Simon er 
optimistisk omkring partiet lokalt i IBK, men kan godt blive lidt nervøs for det landspolitiske fnidder og den 
skade det kan medføre. 

Fremtiden kender ingen, men Simon bruger og ønsker at bruge tid på DF og i DF organisation til at udvikle 
partiet 
 
 
Fakta om Simon Vanggard: 
Bosat i Ikast 
Byrådsmedlem siden 2014 DF 
Ejer virksomheden Vangaard advise - Marketing / Rådgivning  
Forfatter til bogen Rockstjerne eller Statsminister 
 
 
Alt i alt en super spændende gæst der leverede et foredrag krydret med humor, sang og musik og ikke mindst 
sopper og bund ærlige svar. Simon går uden tvivl all in i det han fortager sig. 
 
TAK til Simon Vanggaard ☺ 
 
 
Ligeledes skal der lyde en kæmpestor tak til Jan Ole Rasmussen og Mads Rødkjær Rasmussen der takkede af 
efter deres 3 årige indsats i bestyrelsen. 
 
 
 
 
 
 
 
  



 
 
HUSK! 
Næste møde 03.03.2022 IT Relation 
 
HUSK! at tage din makker med til næste møde i klubben og aftal det med bestyrelsen inden. 
 
 
 
 
Kim Larsen´s TIK TIK: 
Venner - det var vi 
Ærlighed var en dyd for os 
Til evig tid 
Til evig tid, ja-ja 
 
Blodbrødre blev vi 
Loved' hinanden troskab 
Til evig tid 
Til evig tid, ja-ja 
 
Voksne - det blev vi 
Glemte de ting, vi lovede 
Måske en dag 
Måske en dag, ja-ja 
 
Da vil vi huske 
Løfterne, som os sammen bandt 
Måske en dag 
Måske en dag, ja-ja 
 
Tik-tik, vi levede i går 
Og klokken slår og slår 
Tik-tik, klokken slår og slår 
Tik-tik, vi levede i går 
Tik-til, tiden går og går 
Og klokken slår og slår 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
 



 
 

 
 



 
 

 
 



 

 
 

 


